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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága 2015. március 16. napján a Városháza 112. számú helyiségében megtartott 

üléséről.  

Jelen vannak:  

 Bodorkos Ádám - bizottsági elnök  

 Nánási Tamás - bizottsági tag  

 Dr. Tálas - Tamássy Tamás - bizottsági tag  

 Szanyi József – bizottsági tag 

 Tarjáni István- polgármester 

 Varga László-alpolgármester 

 dr. Kovács András -jegyző 

 Pomaházi Krisztina – Igazgatási osztályvezető 

 Tóth Attila- Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 

 Dr. Juhász Zsuzsanna – Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 

 Lengyel Anita – egészségügyi referens 

 

Bodorkos Ádám: köszönti a jelenlévőket és megállapítja, hogy 4 fő bizottsági taggal a 

bizottság határozatképes, az ülést 17 05 órakor megnyitja.  

A jegyzőkönyv hitelesítésére Szanyi Józsefet kéri fel. 

A meghívóban kiküldött napirendekkel kapcsolatban javasolja, hogy a 6. napirendben 

szereplő előterjesztést az első napirendként tárgyalja a bizottság Dr. Juhász Zsuzsanna 

kérésére.  Míg plusz napirendként kéri Szanyi József által beterjesztett Biatorbágy Város 

testvérvárosának Nagydobrony kérelemének kérdése. 
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A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 

az alábbi napirend tárgyalását fogadta el:  

Napirend: 

1)  Az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2015. évi együttműködési 

megállapodásáról 

2) Az Egészségügyi és Szociális Bizottság beszámolója a 2014. évi munkájáról 

3) A Manó és Manócska Családi Napközi és a Kipi-Kopi Játszóház beszámolója a 2014. 

évi működésükről 

4) Beszámoló a Központi orvosi Ügyelet 2014. évi munkájáról 

5) Beszámoló a Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 2014. évi 

tevékenységéről 

6) Beszámoló a „Fészek” Fogyatékosok nappali Ellátójának 2014. évi tevékenységéről 

7) Beszámoló az egészségügyi alapellátás 2014. évi tevékenységéről 

8)    A Premontrei Női Kanonok Renddel kötött ellátási szerződés módosításáról 

9)    Nagydobrony város támogatási kérelméről  

 

1) Az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2015. évi együttműködési 

megállapodásáról 

Bodorkos Ádám: A bizottság egy korábbi ülésén már tárgyalt az Egyesület 2015. évi 

programjáról és a bizottság javaslata szerint 1.200.000 forint lett beállítva a költségvetésbe a 

programok megvalósítására. Mivel az új programterv  nem 1.200.000 Ft, hanem 1.700.000 

forint szerepel, javaslata, hogy a bizottság maradjon ennél az összegnél és a szükséges 

támogatási összegeket ennek arányában  osszák fel. Dr. Juhász Zsuzsannát kérdezi, hogy a 

felosztásra vonatkozóan van-e javaslata.  

Dr. Juhász Zsuzsanna: A program összeállításánál a múlt évi programra hagyatkoztak, ami 

ki lett egészítve új elemekkel. Azért bővültek a programokat, mert azt látják, hogy egyre 

nagyobb az érdeklődés, egyre több ember jelenik meg egyrészt az előadásokon valamint a 

szűrővizsgálatokon is. Az Egészségház dolgozói segítik a szűrővizsgálatok szervezést. Ezek 

a vizsgálatok körülbelül két éve kezdődtek, amikor Szanyi József kérésére a Véradó naphoz 

igazítva szervezték és rendezték meg a szűrővizsgálatokat. A kollégát nem ingyen 

dolgoznak, az ő díjukat ki kell fizetni. Véleménye szerint több lehetőség van, egyrészt ha 

nincs erre akkora keret, ami a tervezetben szerepel, akkor  ki kell húzni programokat vagy 

nem lesznek továbbra ingyenesek a vizsgálatok és ehhez az önkormányzat hozzájárulására 

lesz  szükség. Megérti, hogy soknak tűnik az általuk megjelölt összeg, de ő a maga 
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kasszájából nem tudja vállalni a pluszköltségek kifizetését.  Ha a bizottság azt mondja, hogy  

nem tudják finanszírozna az EBKE 2015. évi programját, akkor javaslatokat kér arra 

vonatkozóan, hogy mi az amit ne csináljon az Egyesület. A szűrés lebonyolításában  segítő 

kollégák statisztikát készítettek a részvevőkről és a talált eltérésekről és azok apján az 

látható, hogy mindenképpen van értelme a vizsgálatoknak. Százalékosan ki lett mutatva, 

hogy hány résztvevő lett például szakemberhez irányítva. A másik a véradó naphoz 

kapcsolódó statisztika, ahol látható, hogy elég sok eltérést találtak a kollégák, amik 

továbbkezelve az egészséget szolgálja. Az Egészségnappal kapcsolatban elmondta, hogy a 

program kezd összeállni, de a múlt évben is magasabb volt a költségvetése, mint az 

önkormányzati támogatás összege.  

Bodorkos Ádám: Nehéz a kérés, mely szerint a bizottság határozza meg, hogy mi az, ami 

lehúzható a programból, hisz az egészségnél nincs fontosabb. Jegyző urat kérdezi, hogy 

van-e arra lehetőség, hogy a tartalék keretből kiegészítse a bizottság a megállapított 

támogatás összegét.  

dr. Kovács András: A bizottság javaslattal élhet, forrás megjelölésével költségvetés 

módosítással lehet ezen az összegen emelni. Az elfogadott 2015. évi költségvetésben 

1.200.000 forint szerepel. Nem javasolja a tartalék keretet megjelölni erre a célra.  Elmondta, 

hogy van olyan beruházás, ami a tartalék keretet még érintheti, javasolja a tartalék keret 

megtartását a testület számára a későbbi esetleges többletkiadások fedezésére.  

Szanyi József: A véradó naphoz kapcsolódó szűrővizsgálatoknak köszönthetően a 

véradáson kétszer annyi véradó jelent meg. Szeretné, ha az elosztás nem ennek a rovására 

menne.  

Nánási Tamás: Az Egyesület 1.160.000 forintos önkormányzati támogatásból oldotta meg a 

múlt évi programját, ami minden szempontból értékes. Idén ezt az összeget kiegészítették a 

„Cöli Klub” támogatásának összegével. A tavalyi összeget újból folyósítják, ezért kéri az 

elnök asszonyt, hogy a költségvetésbe beállított összegből valósítsák meg a programjukat. 

Tarjáni István: Azzal, hogy a múlt évi összeget nem csökkentették, úgy kell értékelni, hogy 

tulajdonképpen növelték azt, hiszen ebben az évben két olyan beruházás van, ami 

együttesen meghaladja a 700 millió forintot, ami az egész évi fejlesztési keret és mindent 

érintett.  Kéri, hogy  javaslatát támogassa a bizottság a testület felé is.  

dr. Kovács András: A bizottság az előző ülésén a keretösszeget határozta meg és ennek 

alapján kellett az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesületnek a programját 

elkészítenie. Ez a program elkészült, de látható, hogy a költségtervezet túlhalad a 

költségvetésben beállított támogatási összegen. Úgy gondolta, hogy a múlt évhez hasonlóan 

a bizottság döntse el, hogy milyen javaslattal látja el az Egyesületet, javasolja, hogy  milyen 
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programra mennyi pénzt különít el. Az előterjesztés melléklete az Együttműködési 

Megállapodásban is vannak olyan függő tételek, amiről dönteni kell, ezért van napirenden 

újra az előterjesztés és erre várják a bizottság javaslatát.  

Bodorkos Ádám: Mérnök emberként, csak azt javasolhatja, hogy százalékosan csökkentse 

a bizottság a bekerülési költségeket.  Ez azt jelenti, hogy marad az 1.200.000 forintos 

támogatás és az egyes részfeladatokat arányosítva csökkentjük annyival, hogy az egyes 

részfeladatokat kb. 70% -val csökkentik az 1.200.000 forintos igényt.  Doktornőt kérdezi, 

hogy van-e olyan részfeladat amit el lehet hagyni.  

Dr. Juhász Zsuzsanna: A 2014-es költségvetése a program megvalósítását illetően, úgy 

történt, hogy volt az egyesületnek pénzmaradványa, amit  felhasznált. Programot kihúzni 

nem tud. javaslata, hogy akkor egyenként menjen végig a bizottság a programokon és 

javasolják, hogy mi maradjon el.  

Nánási Tamás: Javaslata szerint az előterjesztőt és az Egyesületet arra kérte a bizottság, 

hogy a költségvetésben szereplő összeghez igazítva határozza meg programját az 

egyesület.  

Bodorkos Ádám: Összefoglalva megismételte, hogy arra kéri a bizottság az Egyesületet, 

hogy készítsen egy olyan programot, ami fedezi a megállapított költséget. Javasolja, hogy 

ezt a megállapodást ne kösse meg a testület, hanem készüljön egy újabb kidolgozás a 

programot tekintve. 

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Javaslata, hogy a meghatározott költségkereten belül készüljön 

el a testületi ülésig egy részletesen csökkentett program és a testület azt el tudja fogadni 

jövő csütörtökön. Doktornő szakmai kompetenciája, hogy ha be tud nyújtani egy olyan 

csökkentett programot, amit a testület akadály nélkül el tud fogadni jövő csütörtökön.  

Bodorkos Ádám: A következő határozati javaslatot teszi fel szavazásra: A bizottság felkéri 

az Egészséges Biatorbágyért Egyesületet, hogy készítsen el egy olyan programot, aminek a 

költséget nem haladja meg az 1.200.000 forintos keretet. A programot a 2015. március 26-i 

testületi ülésre nyújtsák be. A vitát lezárta és szavazásra teszi fel a bizottság javaslatát. 

Szavazás: 

A bizottság 4 igen egybehangzó szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 

Bizottságának   

19/2015. (III.16.) határozata 

Az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2015. évi együttműködési 

megállapodásáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Egészségügyi és Szociális Bizottsága megtárgyalta és az 

alábbi javaslattal elfogadásra javasolja az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 

2015. évi programjáról szóló előterjesztést:  

Az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület készítsen el a 2015. március 26-i 

Képviselő-testületi ülésre egy olyan programot, ami a 2015. évi költségvetésben 

meghatározott 1.200.000 forintos keretösszeget nem lépi túl.  

Határidő: 2015. március 26. 

Felelős: Polgármester 

 

2) Az Egészségügyi és Szociális Bizottság beszámolója a 2014. évi munkájáról 

Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt, ezért szavazásra teszi fel a napirendet.  

Szavazás: 

A bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 

az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

20/2015.( II.16.) határozata 

Az Egészségügyi és Szociális Bizottság beszámolója a 2014. évi munkájáról 

 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a bizottság 2014. évi munkájáról szóló 

beszámolót.  
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3) A Manó és Manócska Családi Napközi és a Kipi-Kopi Játszóház beszámolója a 

2014. évi működésükről 

Bodorkos Ádám: Ismertette a napirendet, mivel hozzászólás nem volt, így határozati  

javaslatot teszi fel szavazásra:  

Szavazás: 

A bizottság 4 igen egybehangzó szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 

Bizottságának 

21/2015. (III.16.) határozata 

A Manó és Manócska Családi Napközi és a Kipi-kopi Játszóház 2014. évi beszámolója  

Biatorbágy Város Önkormányzat Egészségügyi és Szociális Bizottsága megtárgyalta és a 

Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról szóló 

3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/B. számú mellékletben foglalt átruházott 

hatáskörében jóváhagyja a Manó és Manócska Családi Napközi valamint a Kipi- kopi 

Játszóház 2014. évi munkájáról szóló beszámolót. 

A beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 

Felelős: Polgármester 

Végrehajtásért felelős: Szervezési Osztály 

Határidő: 2015. március 31. 

 

4) Beszámoló a Központi orvosi Ügyelet 2014. évi munkájáról 

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Mivel az Inter-Ambulance Zrt részéről nem vesz részt a 

bizottsági ülésen képviselőjük, így válaszokat szeretne kapni a következő statisztikai 

kérdésekre: Például a szöveges részben van egy statisztika, összesítve 3123 ellátott van, 

ebből ambuláns ellátás 2646, lakás hívás 555, kórház 328, OMSZ hívása 93, OMSZ-nek 

átadás 11, OMSZ-től átvétel 5, haláleset:27. Milyen fogalmakat takarnak a statisztikai 

táblázatban szereplő meghatározások? A 3123 szám nem azonos az összesített exel 

táblázatban szereplő adatok, ez is probléma. 555 lakás hívás volt, ha 365 napot számolunk 

egy évre, akkor a napi statisztika száma még a kettőt sem éri el. Ha arra vetíti, hogy 3 

településre vonatkoznak az adatok, akkor ezek az adatok meglepőek, kevésnek tűnik.  A 
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másik, hogy a melléklet statisztika és a szöveges anyagban lévő statisztika ha feloldásra 

kerülne, az megnyugtató lenne számukra.  

Bodorkos Ádám: A két bontott táblázatban szereplő számadatok egyeznek. A főösszegek 

summája megegyezik. Lehetne kérdéseket feltenni, de erre csak az tud válaszolni,a ki ezt a 

táblázatot összeállította.  

Nánási Tamás: Az érintett szervezett képviselőjének a jelenlétében kellene megfogalmazni, 

mégpedig azt hogy évek óta mondják minden beszámolónál, hogy korábbi fejlesztésekért 

cserébe szó volt arról hogy a szolgáltató vállalja az autók GPS rendszerrel való 

felszerelésével. Mi a helyzet a nyom követő rendszerekkel. javasolja, hogy a bizottság 

tárgyalja újra a beszámolót a soron következő ülésén.  

dr. Kovács András: Tájékoztatja a bizottságot, hogy az Inter- Ambulance Zrt-vel kötött 

közbeszerzési szerződés 2016. első negyedévében jár le, tehát új közbeszerzési eljárás 

lefolytatása válik indokolttá. Ehhez kapcsolódóan a Budakörnyéki Önkormányzati Társulás 

Tanácsa tárgyalja a kérdést, hogy esetlegesen több önkormányzat együtt egy közös orvosi 

ügyelet kiírására próbáljon kísérletet tenni. Fontos tájékoztatás, hogy az OMSZ Budakeszin 

járási mentőpontot kíván létrehozni. Úgy tudja, hogy ezt vállalná is Budakeszi ezt a mentési 

pontot, így hamarabb elérhetővé válnának a környező településeket. Ez egy fontos változás 

lehet, hiszen a hívások az OMSZ-hez érkeznek, ők döntenek arról, hogy az orvosi ügyeletet 

küldi ki vagy az OMSZ rohamkocsija indul a beteghez. Azt gondolja, hogy a 2016. évi 

közbeszerzésnél a GPS beszerelését, feltételként lehetne meghatározni. Azt is érdemes 

megvizsgálni, hogy a BÖT-ön belül van-e lehetőség közös orvosi ügyelet létrehozására. Azt 

gondolja, hogy a budakeszi mentési pont plusz lehetőség az ellátandó betegek 

elérhetőségére.  

Szanyi József: Kérdése, hogy meg lett-e hívva az Inter-Ambulance Zrt  képviselője:  

Lengyel Anita: Igen, meg lett hívva. Visszajelzést nem kaptunk a megjelenésre 

vonatkozóan.  

Tarjáni István: Jegyző úr tájékoztatóját egészíti ki, hogy kapacitásbővítés nem lenne, a 

jelenlegi kapacitás lenne szétosztva a nagyobb területre.  Ugyanannyi mentő, gépkocsi, 

orvos lenne elhelyezve Budakeszin is, ugyanúgy, mint Zsámbékon és Budapesten.  

Bodorkos Ádám: A bizottság javaslata szerint a központi orvosi ügyelet 2014. évi 

beszámolóját a felmerült kérdésekhez igazítva átdolgozásra visszaküldi a szolgáltató 

részére.  A bizottság az alábbi kérdésekre várja a választ a beszámolót illetően:  

- Milyen fogalmakat takarnak a statisztikai táblázatban szereplő meghatározások? 

(ambuláns ellátás, lakás hívás, kórház, OMSZ hívása, OMSZ-nek átadás, OMSZ-től 
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átvétel, EXIT, hívás, tanács, folyamatos ellátás, esetkocsi, indokolt, indokolatlan, 

megkülönböztető jelzés használata, szoc. otthon )  

- Kéri a bizottság, hogy a melléklet statisztika és a szöveges anyagban lévő statisztika 

kerüljön  feloldásra 

- Kerüljön szöveges magyarázat a táblázatokban szereplő számok mellé. ( Pl. 

lakáshívás: 555)  

- Herceghalom 2014.01.01-12.31. Betegforgalom táblázatát mellékelje.  

- A bizottság kéri az Inter-Ambulance Zrt tájékoztatását a gépjárművekbe ígért nyom 

követő rendszerek beépítésének teljesítéséről.  

  

Szavazás: 

A bizottság 4 igen, egybehangzó szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 

Bizottságának 

22/2015. (III.16.) határozata 

Beszámoló a Központi Orvosi Ügyelet 2014. évi tevékenységéről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Egészségügyi és Szociális Bizottsága megtárgyalta a 

Központi orvosi ügyelet 2014. évi beszámolóját és azt a Szolgáltató részére átdolgozásra 

visszaküldi a következő kérdésekkel: 

 

1. Milyen fogalmakat takarnak a statisztikai táblázatban szereplő meghatározások? 

(ambuláns ellátás, lakás hívás, kórház, OMSZ hívása, OMSZ-nek átadás, OMSZ-

től átvétel, EXIT, hívás, tanács, folyamatos ellátás, esetkocsi, indokolt, 

indokolatlan, megkülönböztető jelzés használata, szoc. otthon )  

2. A melléklet statisztika és a szöveges anyagban lévő statisztika kerüljön  

feloldásra 

3. Kerüljön szöveges magyarázat a táblázatokban szereplő számok mellé. ( Pl. 

lakáshívás: 555)  

4. Herceghalom 2014.01.01-12.31. Betegforgalom táblázatát mellékelje.  

5. A bizottság kéri az Inter-Ambulance Zrt tájékoztatását a gépjárművekbe ígért 

nyom követő (GPS) rendszerek beépítésének teljesítéséről.  
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5) Beszámoló a Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 2014. évi 

tevékenységéről   

Tóth Attila: Elmondta, hogy évről – évre ugyanolyan felépítésben kerül a fenntartó elé a 

családsegítő központ éves beszámolója, azzal a szándékkal, hogy a fenntartónak legyen 

összehasonlítása alapja. Összefoglalva elmondta, hogy az intézményük a településen 

működő egészségügyi, oktatási, szociális intézményekkel, szakemberekkel kapcsolatban 

van, segíti, kiegészíti és összehangolja egyes gyermekek és a családjaikkal a munkát.  

Megköszöni a kollégák munkáját és a fenntartó 15 éves támogatását.   

Bodorkos Ádám: Kérdése, hogy milyen stádiumban van az ifjúságpolitikai koncepció 

előkészítése, ugyanúgy, mint a referens vagy egyéb részfeladatai.  

Tóth Attila: Örömmel mondja, hogy a költségvetésben 3 millió forintot különített el a 

képviselő- testület a cselekvési terv végrehajtására. A cselekvési terv végső kialakításában 

Varga László alpolgármester úr is vállalt szerepet. A családsegítő elkészített egy módosító 

javaslatot,a mit a következő testületi ülésre már sikerül beterjeszteni.  

Nánási Tamás: Úgy gondolja, hogy Minden adott, hogy április hónapban pontot tegyenek a 

cselekvési terv végére és a 3 millió forint felhasználásának a konkrétumai is meghatározásra 

kerüljenek.  

Szavazás: 

A bizottság 4 igen, egybehangzó szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 

Bizottságának 

23/2015. (III.16.) határozata 

A Biatorbágyi Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat szakmai beszámolója 

a 2014. évi tevékenységéről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Egészségügyi és Szociális Bizottsága megtárgyalta és a 

Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról szóló 

3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/A. számú mellékletben foglalt átruházott 

hatáskörében jóváhagyja a Biatorbágyi Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 

2014. évi tevékenységéről szóló beszámolót. 

A beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 

Felelős: Polgármester 
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Végrehajtásért felelős: Szervezési Osztály 

Határidő: 2015. március 31. 

 

6) Beszámoló a „Fészek” Fogyatékosok nappali Ellátójának 2014. évi 

tevékenységéről      

Bodorkos Ádám: A beszámoló tartalmazza, hogy 3 súlyos- halmozott gondozott szállítása 

2015. évben nem megoldott, mert először a budaörsi támogató, majd a Sóskúti 

Polgármesteri Hivatal is jelezte, hogy a jövőben nem tud segíteni.  De nem térnek vissza 

arra, hogy végül a 3 személy szállítása megoldott vagy sem a 9 személyes kisbusz 

megvásárlását követően.  

Szavazás: 

A bizottság 4 igen, egyhangú szavazat (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 

Bizottságának 

24/2015. (III.16.) határozata 

Beszámoló a Fészek Fogyatékos Nappali Ellátója 2014. évi működéséről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Egészségügyi és Szociális Bizottsága megtárgyalta és a 

Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról szóló 

3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/B. számú mellékletben foglalt átruházott 

hatáskörében jóváhagyja a „Fészek” Fogyatékosok Nappali Ellátójának 2014. évi 

tevékenységéről szóló beszámolóját. 

 

A beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 

Felelős: Polgármester 

Végrehajtásért felelős: Szervezési Osztály 

Határidő: 2015. március 31. 

 

7) Beszámoló az egészségügyi alapellátás 2014. évi tevékenységéről 

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Az adatok áttekintése után egyetlen megjegyzése van, 

mégpedig az, hogy az egyes ellátó egységeknek a mérete, nagysága között meglepően 
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nagy eltérések vannak. Kérdőjellel benne hagyta a levegőben, azzal a szándékkal, hogy a 

jövőben ezzel a bizottságnak foglalkoznia kellene, hiszen a kiegyensúlyozott ellátás 

gondolatát kell képviselnie a bizottságnak 

Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt, szavazásra tette fel a napirendet.  

 

Szavazás: 

A bizottság 4 igen, egyhangú szavazat (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottságának 

25/2015 (III.16.) határozata 

Beszámoló az egészségügyi alapellátás 2014. évi munkájáról 

Bizottsága megtárgyalta és a Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési 

szabályzatáról szóló 3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/A. számú mellékletben 

foglalt átruházott hatáskörében jóváhagyja Biatorbágy Város egészségügyi alapellátásáról 

szóló beszámolót. 

A beszámolókat a határozat melléklete tartalmazza. 

Felelős: Polgármester 

Végrehajtásért felelős: Szervezési Osztály 

Határidő: 2015. március 31. 

 

8)    A Premontrei Női Kanonok Renddel kötött ellátási szerződés módosításáról 

Bodorkos Ádám: Az előterjesztés ismertetése után, mivel hozzászólás nem volt szavazásra 

tette fel a határozati javaslatot.  

Szavazás: 

A bizottság 4 igen, egyhangú szavazat (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 

mellett az alábbi határozatot hozta: 
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Határozati javaslat 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének  

26/2015 .(III.26.) határozata 

A Premontrei Női Kanonok Renddel kötött ellátási szerződés módosításáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Egészségügyi és Szociális Bizottsága megtárgyalta és 

elfogadásra javasolja a Premontrei Női Kanonok Renddel kötött ellátási szerződés 

módosításáról szóló határozati javaslatot.  

 

9) Nagydobrony város támogatási kérelméről 

 

Szanyi József: megkereste az alpolgármester urat és Nánási Tamást, mert véleménye 

szerint, mint szociális bizottságnak segítséget kellene nyújtani Nagydobronynak. A pénz 

romlásával, szinte ellehetetlenedett a helyeztük az ott élőknek. Megkereste a Magyar 

Vöröskeresztet, de azt a tájékoztatást kapta, hogy hivatalosan nincs katasztrófa helyzet, így 

beavatkozni, segíteni egyenlőre nem tudnak. Egy átlagfizetés körülbelül 10 e forintnak felel 

meg, egy rokkant nyugdíj 7e forint. Azt mondják, hogy segítséget kapnak az Uniótól, de az a 

kisemberekhez nem jut el. A határon nehéz az élelmiszer és egyéb adomány átjuttatása. 

Egyedül a pénzbeli támogatás jelentene segítséget az ott élőknek. Javasolja, hogy a többi 

bizottsági üléseken is napirendre kerüljön Nagydobrony támogatási kérdése. Nagydobrony 

polgármesterének elmondása szerint egy konyhát szeretnének felállítani, illetve a gyógyszer 

ellátást kell megoldani, ezt követően ősszel a fűtési szezon beköszöntével a fűtés is gondot 

fog okozni. Utolsó információ szerint egy gyűjtésből 400.000 forintot kaptak, ebből egy-két 

hónapig meg tudják oldani a közétkeztetést. A legegyszerűbb módja az lenne, ha egy 

bizottság személyesen juttatná el az összegyűjtött adományt.  Ezért lenne fontos, hogy a 

többi bizottság is foglaljon állást a kérdésben, hogy mekkora összeggel lehetne segíteni a 

testvérváros lakóinak. Kérdése, hogy egyházaknál, közintézményekben adománygyűjtő 

dobozok kihelyezésének jogi akadálya van-e?  

 

Tarjáni István: Azokat az igényeket, amiket nagydobromnyi polgármester elmondott, 

nagyvonalakban Szanyi József vázolta. . Ez alapján az derült ki, hogy a pénzbeli adomány 

az,a mivel tudnának valamit kezdeni és azért az adományozók számára biztosításként, a 
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pénzbeli adomány ott helyben kerüljön átváltásra arra, amire éppen szükség van. Úgy 

gondolja, hogy ez az igény egy folyamatos igény, folyamatos támogatást fog jelenteni. Nem 

kampányszerűen kellene megvalósítani, hanem időszakonként meg kell ismételni. 

Egyeztetni fog a biatorbágyi egyházak képviselőivel, hogy ők ezt milyen módon tudják 

felvállalni és ennek tudatában lehet stratégiát kidolgozni. Három forrást tud elképzeli a 

támogatásra: Egyházi és civil szervek, magánszemélyek és az önkormányzat. Vállalja, hogy 

az egyházak és a civil szervezetek vezetőivel felveszi a kapcsolatot. Az önkormányzat tud 

lépni, a következő héten testületi döntés lesz, addig azt a gyorssegély mértékét egyezteti a 

nagydobronyi polgármesterrel. Javasolja a bizottságnak, hogy ne döntsön se technikáról, se 

összegről, várják meg a testületi ülést, és addigra összegszerűsítve lehet a támogatási 

igényről dönteni.  

dr. Kovács András: Jogi akadálya annak, hogy adománygyűjtő dobozok kerüljenek 

kihelyezésre nincs, sőt egy számlaszámot is lehetne nyitni, ami elkülönített számla lenne.  

Bodorkos Ádám: Bizottság kéri Polgármester urat, hogy járja körbe a kérdést a testületi 

ülés időpontjáig.  

Szavazás: 

A bizottság 4 igen, egyhangú szavazat (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 

Bizottságának   

27/2015 .(III.26.) határozata 

                              Nagydobrony város támogatási kérelméről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Egészségügyi és Szociális Bizottsága megtárgyalta a 

Nagydobrony város támogatási kérelmét és felkéri a polgármester urat, hogy a soron 

következő képviselő-testületi ülésig  folytasson egyeztető tárgyalásokat az egyházak és 

civil szervezetek képviselőivel.  

Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, megköszönte a részvételt, azt ülést 18 10 

órakor bezárta.  

k.m.f. 

Bodorkos Ádám                                                        Szanyi József 
bizottsági elnök                                                         bizottsági tag 

 


